
 
Betreft: vragenhalfuurtje over de Elzen 
Datum: 12-12-2024 

De DOP wil vragen stellen over de Elzen. Dat hebben we meerdere keren gedaan, omdat 
het een belangrijk dossier is en de stand van zaken regelmatig niet duidelijk door het 
college gepresenteerd wordt. 

Op 10 juni kreeg de DOP het volgende antwoord op vragen via de griffie: “Zolang de 
ontvankelijkheidstoets niet compleet is, verstrekken we geen stukken. Eerst de 
ontvankelijkheidstoets, dan de rest. Als de ontvankelijkheidstoets afgerond is, dan 
wordt de aanvrager hiervan op de hoogte gesteld, evenals andere 
belanghebbenden/geïnteresseerden, waaronder de DOP.” 

In juli, stuurde het college eenzelfde antwoord naar de VVD op schriftelijke vragen van 
die fractie. 

Op 1 oktober schreef het college: “De vergunning wordt getoetst op ontvankelijkheid.” 
op nadere vragen van de DOP. 

Op 9 december schreef het college: “De aanvraag is op 23 mei 2024 ontvankelijk.” 

1. Begrijpt het college dat het zo niet te volgen is voor de raad? 
2. Was de aanvraag al die tijd, vanaf 23 mei 2024, ontvankelijk? Zo ja, waarom heeft 

u de raad dan meermaals verkeerd geïnformeerd? 
3. Kunt u de aanvraag zo spoedig mogelijk met de raad delen? 
4. Het college schrijft dat de aanvrager de aanvraag heeft opgeschort. Hoe kan dat? 

Ik ken dat figuur niet. Dat het bestuursorgaan het een en ander opschort, kan de 
DOP begrijpen, maar hoe kan een aanvrager dat doen? Dat is onze fractie nog 
steeds niet duidelijk. 

5. Wanneer verwacht u te beslissen op de aanvraag? 

Fractie DOP 

 


